



Dear Parents,  
各位家長：

**Distribution of RAT kits for financially needy students**  
**派發快速抗原測試包予有經濟需要學生**

Following the resumption of classes in secondary schools in phases, all students and teaching staff are required to conduct a Rapid Antigen Test (RAT) before returning to school every day. To alleviate the financial burden of families under the new arrangement, the Education Bureau had earlier provided the school with extra RAT kits for financially needy students. Each eligible student\* will be receiving 20 RAT kits and they were made available for collection at school.

Understanding that there is a high demand of RAT kits in the coming months, the school has also prepared extra kits for every student. Each student will be given 5 RAT kits when face-to-face lesson resumes. Earlier pick up to cater for the need of the first day of school is also available if needed. In view of the severe epidemic situation, students / parents are highly recommended to pick up the RAT kits by the following allocated timeslots so as to have a better control of the flow of people on campus:

Form 年級	F.1	F.2	F.3	F.4	F.5
Date 日期	28/4 (Thur)	28/4 (Thur)	29/4 (Fri)	29/4 (Fri)	29/4 (Fri)
Time 時間	9 a.m. – 1p.m. OR 2 p.m.– 5 p.m.				
Place 地點	Room G08 (Social Workers' Room 社工室)				

The school will continue to review the situation and adjust in a timely manner the allocation of RAT kits according to the guidelines of the Education Bureau. Please feel free to contact us at 2604 9762 if you have any queries.

\*Remarks: Eligible students are those who are receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) from the Social Welfare Department, or full/half grant of the School Textbook Assistance Scheme (STAS) from the Student Finance Office.

隨着中學分階段復課，所有學生和教職員每日上學前必須進行快速抗原測試。為紓緩「每日一測」為家庭帶來的經濟壓力，教育局早前向學校派發額外快速測試套裝，供有經濟需要的學生使用，校方已為每名合資格學生\* 預備 20 套快速測試套裝以供領取。

考慮到未來數月快速測試套裝需求仍殷，校方將於面授課堂恢復後，向每名學生提供 5 套快速測試套裝。有需要的學生亦可提前回校領取，以應付首天復課的檢測需要。因應疫情嚴峻，為減少校園人流，降低感染風險，校方強烈建議學生或家長按上述時段回校領取快速測試套裝。

本校將會持續審視相關情況，並根據教育局指引，適時調整快速測試套裝的派發安排。如有任何疑問，請致電 2604 9762 向校務處查詢。

\*註：合資格學生包括正領取社會福利署的綜合社會保障援助（綜援）/ 學生資助處學校書簿津貼（書簿津貼）的全額或半額資助之學生。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College  
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長  
27 April 2022 2021 年 4 月 27 日